
 

 

Zápis z výroční členské schůze 

1. Celkové zhodnocení činnosti oddílu 

V uplynulém roce se podařilo dokončit několik dlouhodobě plánovaných činností, předně přestavba a 
značení cest na velké stěně, zavedení pondělních tréninků (od září trénujeme 2krát týdně) a jednou 
měsíčně společný zájezd do vzdálených skalních oblastí. Krom těchto akcí jsme tradičně uspořádali zimní 
horské soustředění (Vysoké Tatry), letní horské soustředění (italské Val di Mello) a letní pískovcové 
soustředění (Ostaš). Členové našeho oddílu dále podnikali individuální výjezdy jak na závody, tak do 
velehor. 
Přestavba velké stěny spolu se zavedením dvou tréninků týdně vedla k větší pravidelnosti trénování a větší 
součinnosti oddílu, zejména na nových členech oddílu je patrné velké zlepšení výkonnosti (Pavel Hůla, Jiří 
Sudík, Jakub Ruffer, Jiří Hnízdil) . 
 
V letošním roce chceme udrţet všechny společné akce, budeme pokračovat v začleňování nováčků během 
společných výjezdů do skal a na soustředěních, zejména plánujeme: 

- Nácvik pohybu v zimních horách včetně lavinové a ledovcové problematiky 
- Zimní soustředění ve Vysokých Tatrách 
- Nácvik vyproštění raněného ze stěny, chytání pádů 
- Společné zájezdy do skalních oblastí (EU) 
- Letní horské soustředění (švýcarský Bergell, popř. jiné) 
- Letní pískovcové soustředění (Ostaš) 

 
Společné zájezdy jsou důleţité z hlediska výcviku nováčků, neboť jde o osvojení si jistících i lezeckých 
technik v různých podmínkách.  V neposlední řadě jde o společné dobrodruţství spojené s cestováním a 
pobytem v zajímavé přírodě, coţ je základní smyslem horolezectví. 
Tyto akce by měli být pod dohledem vyškoleného instruktora horolezectví. V tomto ohledu oddíl dlouhodobě 
hledal vhodného kandidáta, a aţ letos se snad podaří tento cíl splnit – Jan Srp se přihlásil na školení 
instruktorů pořádané Českým Horolezeckým Svazem. 

2. Přehled sportovních výkonů za rok 2009 

Věřím, ţe právě soustředění a společné zájezdy jsou nejlepším ukazatelem aktivity horolezeckého oddílu. 
Neboť o standardní závodní činnosti se nedá hovořit, ani se nedá očekávat, ţe bude cílem našeho oddílu. 
Naopak o horolezectví platí, ţe jde především o dobrodruţství a záţitky s kamarády ve volné přírodě neţ o 
soutěţení. Stejně tak lze velmi těţko porovnávat jednotlivé sportovní výkony vzhledem k širokému spektru 
disciplín, jeţ dnes k horolezectví patří (skialpinismus – bouldering), proto uvádíme pouze základní výčet 
akcí, jeţ jsme pořádali a individuálních výkonů. 
 

Přehled hlavních závodů 

- Mistrovství ČR ve volném lezení na obtíţnost – 7. Místo Zdeněk Resch 

- Petrohradské Padání – 25. -26. duben 2009, pořadatelé Petr Resch a Karel Hegr, za 
berounský horolezecký oddíl se zúčastnili: Blanka Pechačová, Pavlína Ţufníčková, Bára 
Jonášová, Václav Sýba, Miloslav Šramota, Michal Mestek, Adam Voldán, všichni skončili 
v kvalifikaci. 

 

Další akce pořádané horolezeckým oddílem: 

- Nácvik lavinové a ledovcové techniky – 13.,14.2.2009, chata Yetti v Obřím Dole 

- Nácvik chytání pádů a záchrany ze stěny – 27. 2.,Damil 

- Zimní horské soustředění – Chata při zelenom plese (Vysoké Tatry), 13. -22. 3. 2009, 
pořadatel Robert Frdlík, pro nepřízeň počasí bylo předčasně ukončeno 

- Letní horské soustředění – Rifugio Allievi (Val di Mello, Itálie), 19. -26. 7. 2009, pořadatel 
Adam Voldán – hlavní výstupy, vylezena řada středně obtíţných výstupů ve stěnách 300m aţ 
500m 



 

 

- Letní pískovcové soustředění – Ostaš, 17. -23. 8. 2009, pořadatel Petr Resch, vylezeno 
mnoho cest převáţně průměrné aţ podprůměrné obtíţnosti 

 

Individuální úspěchy našich členů v horách 

 
- Miloslav Šramota, Pavel Hůla – Picco Luigi Amadeo 2854, 300m, 6a 
- Adam Voldán, Václav Sýba – Torrone Occidentale  3261, 300m 5c+ 
- Daniel Veleba, Jiří Krupička – Punta Allievi 3121, 300m 6a 
- Jiří Krupička – Piz Badile 3308, via Cassin 1000m 6a 
- Jan Srp – Grandes Jorasses 4208, Walkerův pilíř TD+/ED1, IV, 5c/6a, A1, 1200 m 

3. Investice 

Delegáti výroční členské schůze odsouhlasili následující investice, pro které bychom rádi poţádali o 
spoluúčast tělovýchovnou jednotu. (Chápeme, ţe následující finanční plány jednotlivých investic musí být 
nejprve řádně projednány, a ţe jde pouze o informativní seznam): 
 

- Nákup nových chytů, náš návrh plánu financování – výše plánované investice 15000Kč z toho 
rozpočet HO 34%, případný mimořádný příspěvek TJ 33%, dotace města Beroun 33%, 
  

- Nákup 2 nových lezeckých lan 60m pro jištění na umělé stěně , náš návrh plánu financování – 
výše plánované investice 6000Kč, rozpočet HO 34%, případný mimořádný příspěvek TJ 33%, 
dotace města Beroun 33%,  
 

- Výcvik instruktora horolezectví pořádaného Českým Horolezeckým Svazem pro člena HO 
Jana Srpa, náš návrh plánu financování – celková výše plánované investice cca 26000Kč 
(bude pravděpodobně rozloţena do více let), rozdělení nákladů 34% Jan Srp, 33% HO, 33% 
TJ. 

4. Delegáti na valnou hromadu TJ ve středu 24. března 2010 od 17.30 hod 

Předběţně vybráni: Adam Voldán, Miloslav Šramotí, Petr Resch, v případě, ţe nebudou moci se zúčastnit, 
mohou být zastoupeni. 

5. Nejlepší sportovní výkon sezóny 

Nejlepším sportovním výkonem v uplynulé sezoně byl přelez Walkerova pilíře na Grandes Jorasses ve 
francouzských Alpách.  
Cesta byla prvně vylezena v roce 1938 Riccardo Cassinem a druhy, od té doby se stala absolutní klasikou. 
Kombinuje v sobě vše, co velehory nabízejí. Zimní mixové lezení, náročné skalní lezení, 1200m stěny a 
standardně 1 aţ 2 bivaky je důvodem proč je právem povaţována za jednu z nejhodnotnějších klasických 
túr v Alpách. 
Nejhodnotnější výkon uplynulé sezóny tímto vybojoval náš člen Jan Srp, který se svým spolulezcem 
Martinem Laštovičkou vylezli cestu za 60hodin. 


